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Z A P I S N I K 

 
4. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 26. januarja 2023, 
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Jožef Bobovnik in Miha Habjan 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob 
Zupanc. 
 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD:, Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO 
PD Posočja), Jurček Novakkk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO 
PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO 
PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja), Rastko Vrečko (podpredsednik MDO Podravja)  
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ana Skledar (Mladinska komisija), Aleš 
Pirc (Komisija za športno plezanje), Franc Gričar (namestnik načelnika VK), Sabina Francek Ivović 
(namestnica načelnika KVGN), Miro Eržen (Vodja projektne pisarne) 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Jure Brečko (zapisnik PZS), Matej 
Ogorevc (urednik spletnih strani, urednik Obvestil PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka PZS za 
področje računovodstvo), Vladimir Habjan (PV). 
Ostali: Miro Eržen, vodja projektne pisarne 
 
Opravičeno odsotni: Marijan Denša, Uroš Zagoričnik, Marjana Brezovšek, Martin Šolar, Aleš Drekonja, 
Robert, Roman Ponebšek, Andreja Senica, Matej Kocbek. 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 19 
članov z glasovalno pravico, to je 79,2 %. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni 
red.  
 
SKLEP 1/26-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 4. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS (Damjan Omerzu) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Damjan Omerzu) 

3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2023 (Jože Rovan, Damjan Omerzu, Urša Mali) 

4. Informacija o članarini PZS 2022 (Jože Bobovnik) 

5. Predlog za delitev sredstev iz Sklada planinskih koč (Miro Eržen) 

6. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče (Mirko Jeršič) 

7. Etični kodeks delovanja v športu (Miha Habjan) 

8. Spremembe v Katastru planinski poti (Uroš Zagoričnik) 
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9. Informacija o razstavi 70 let Slovenske planinske poti in o slavnostnem dogodku ob 130 

letnici organiziranega planinstva (Martin Šolar, Damjan Omerzu) 

10. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Jože Rovan, Damjan Omerzu).  
12. Razno - Prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda. 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb ter, da so sklepi prejšnje seje realizirani z 
opombo, da sam program obeležitev obeh obletnic v izvajanju. 
 
SKLEP 2/26-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 3. seje upravnega odbora, z dne 17. 11. 
2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 
 

• Podeljena najvišja priznanja PZS 

• Praznične promocije v Planinski založbi 

• Zbor vodnikov PZS, novo vodstvo in podeljena priznanja častni vodnik PZS 

• Posvet Gore in varnost 

• Zaključek akcij tehnične skupine (Hanzova pot na Prisojnik) 

• Usposabljanja na vseh nivojih v zagonu (športno plezanje, vodništvo...) 

• Jesenski društveni posveti 

• Sezona tekmovanja v tekmovalnem lednem plezanju 

• 2 tekmi DP tekmovalnega turnega smučanja prestavljene zaradi slabih razmer 

• Mednarodni dan gora: Trajnostni razvoj gora in Brati gore 

• Izplačana sredstva za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti 

• Zaključek članarine 2022 in štart s članarino 2023 

• Spletne delavnice za Navezo 
 

Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2023 

Jože Rovan je ponovil, da sta bila na skupščini PZS aprila 2022 sta bila sprejeta sklepa: 
Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2023 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme 
podrobni finančni načrt za leto 2023 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina 
PZS pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2023 spremlja in ga na podlagi rebalansa 
uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2023 in pooblašča, da na podlagi 
okvirnih programov: 
- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti za 
leto 2023, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe dela 
PZS na posameznih področjih za leto 2023. 
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2023 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2023. 
Predstavil je glavne poudarke vsebinskega načrta. Mednje sodi 130. letnica delovanja planinske 
organizacije in 70 let SPP. 27. februarja bo v kinu Bežigrad slovesnost ob ustanovitvi SPD. 70. letnica 
SPP pa bo potekala v SPM. Promovirala se bo hoja v hribe iz dolin in dostop z javnim transportom. 
Nadaljujejo se aktivnosti za pridobitev sredstev za urejanje planinskih poti ter digitalizacija poslovanja. 
Izvedena bo prenova spletne strani, ki si po mnogih letih že zasluži posodobitev. Dograjevali se bodo 
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PlanGiS, MaPZS in Naveza. Poudarek bo tudi na delovanju Svetovalne pisarne za planinske koče ter 
povezovanju s turizmom preko naših poti in koč. Začela se je priprava širše strategije, s katero se bo 
potrkalo na vrata ministrstev za pomoč pri ekološki sanaciji planinskih koč. Prizadevali si bomo za nove 
člane in posledično okrepili promocijsko dejavnost. 
Sestajamo se z Policijo in GRZS. Tukaj želimo vključiti tudi STO in tako okrepiti preventivno dejavnost. 
Istočasno imamo namen okrepiti usposabljanja za varno hojo v gorah za posameznike preko PD in 
MDO. Projekt Nacionalni plezalni center v Ljubljani se nadaljuje. Istočasno pa že tečejo priprave na 
tekmo v športnem plezanju. Posebna pozornost bo namenjena vsem obhodnicam s poudarkom na 
STKP in Julius Kuy trail. Namen je razpršiti planinsko dejavnost po Sloveniji, povečat obisk koč ob 
obhodnicah in jim s tem pomagati da preživijo. 
Teče projekt opremimo slovenska plezališča. Projekt skupine entuziastov bo verjetno počasi prerastel 
v odbor. Mnoga plezališča so že zelo stara in varovala je potrebno obnavljat, da ne bo prišlo do čudnih 
situacij. Izvedel se bo Dan Slovenskih planincev. Naprej teče akcija Slovenja planinari. Poskusili bomo 
sodelovati na več projektih, vendar ob tehtnem premisleku kaj smo s strokovno službo sposobni izvest. 
Na koncu še mednarodno sodelovanje in povezovanje z drugimi planinskimi organizacijami. 
Ker živimo v času negotovosti in se srečujemo z visoko inflacijo, smo bili pri finančnem načrtu previdni. 
Damjan Omerzu. Pri pripravi podrobnega finančnega načrta izhajamo iz izhodišč, ki jih je UO sprejel na 
prejšnji seji. Končne številke so odvisne od razpisov. Imamo dva glavna vira financiranja, FŠO in Letni 
program športa, ki pa še ni objavljen. Tretja odprta postavka pa so sredstva iz Zakona o planinskih 
poteh. V finančni načrt jih nismo vključili. Ko bo več znanega bomo naredili rebalans. 
Urša Mali. Pri pripravi načrta smo upoštevali izhodišča, ki so bila potrjena na zadnji seji UO.  
Odstopanje je nastalo predvsem pri lastni dejavnosti, saj se poslovanje spreminja, ne teče vsako leto 
enako. PZS je namreč prevzela športni del organizacije svetovnega vojaškega prvenstva v športnem 
plezanju (povečanje prihodkov iz lastne dejavnosti za 64 tisoč EUR), usposabljanje vodnikov letos ne 
bo sofinancirano s sredstvi EU, zato so celotni načrtovani prihodki vpisani kot lastna dejavnost 
(povečanje za 70 tisoč EUR glede na rebalans), izveden bo seminar za alpinistične inštruktorje 
(povečanje za 20 tisoč EUR), načrtujemo večje prihodke od prodaje v trgovini. Poleg tega je povečanje 
prihodkov iz lastne dejavnosti tudi posledica višjih cen usposabljanj, prenočevanja in polpenziona v 
PUS Bavšica in višje cene Planinskega vestnika, kar smo naredili zaradi splošnega naraščanja cen blaga 
in storitev. 
Ker je pogodba z MGRT še v fazi usklajevanja, teh sredstev zdaj ne načrtujemo, bo pa po podpisu 
pogodbe pripravljen rebalans finančnega načrta. 
Med sredstvi EU sta ostala projekta VrH Julijcev in Erasmus+ SCCR v skupni vrednosti 91 tisoč EUR, ki 
bosta zaključena do konca letošnjega leta. 
Druge prihodke sestavljajo načrtovani prihodki iz reciprocitete 25 tisoč EUR, sredstva Ministrstva za 
zdravje 21 tisoč EUR, FIHO 16.772 EUR, MIZŠ sofinancira plačo v programu nacionalne panožne športne 
šole v vrednosti 16 tisoč EUR, Ministrstvo za javno upravo pa je za letošnje leto za projekt Planinstvo 
4.0 namenilo dobrih 28 tisoč EUR. 
Skupaj s strokovnimi sodelavci smo na podlagi načrtovanih prihodkov ocenili odhodke. Po objavi 
rezultatov razpisa Fundacije za šport in objavi razpisa za letni program športa bomo pripravili rebalans 
finančnega načrta, do takrat bo tudi že znano, če katere od zdaj načrtovanih akcij, usposabljanj ne bodo 
izvedene. Odprte so še vloge na pet razpisov, za katere čakamo rezultate. V primeru odobritve sredstev 
bodo tudi ta upoštevana v rebalansu. 
 
Razprava. 
Igor Oprešnik je pohvalil povišanje sredstev za delovanje MDO. 
 
SKLEP 3/26-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



 
 

4. seja UO PZS    26. 1. 2023 
  Stran 4 od 11 
 

SKLEP 4/26-2-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinske načrte komisij  in na 
predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2023. Če sta podrobni vsebinski 
in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Informacija o članarini PZS 2022 

Jožef Bobovnik. Lansko leto smo presegli 60.000 članov. Vsi skupaj smo lahko zadovoljni, da nam je po 
dveh letih epidemije, v prvem normalnem letu to uspelo. Zasluga gre PD, ki so s svojimi programi 
pritegnili naše stare in tudi nove planince. Imamo 297 društev oz. klubov. 
Pri A članih je številka presegla število iz leta 2019. Pri B članih je število za tisoč oseb manjše. B1 imamo 
rahel porast. Veseli smo, da je članarina P+O, že na ravni iz leta 2019. Zahvala vsem mentoricam, ki so 
gonilo te kategorije. Tudi število S+Š je nekoliko višje. In članarina je tudi v rahlem porastu. Največ 
članov imamo v kategoriji B. Predstavljeno je bilo še gibanje članstva po MDO in poziv, da se društva 
spodbuja k pripravi dobrih in kvalitetnih programov za svoje člane. Le tako se bo obdržalo stare in 
pritegnilo nove člane. 
Jože Rovan. V dveh letih smo izgubili 16 % članstva. Da smo se pobrali, šteje za uspeh in nakazuje, da 
imamo veliko zvestih članov. Če uspemo trend rasti v kategoriji S+Š ohranit ali povečat bo to zelo 
dragoceno. 
Igor Oprešnik. Zanimivo bo opazovati dogajanje v kategoriji S+Š. Letos se bo videlo ali je korona v srce 
mladih pritegnila gore in ali so bile planinske koče gostoljubne do njih. Oziroma ali je to bila samo 
posledica omejitev epidemije. 
 
Ad. 5. Predlog za delitev sredstev iz Sklada planinskih koč 

Jože Rovan. Predlog Sklada planinskih koč je v gradivu. Predlaga, da se razdelijo sredstva zbrana iz 
članarine 2022 in preostanka leta 2021. 
Miro Eržen je poudaril, da imajo prednost pri delitvi sredstev koče, ki so utrpele elementarno nesrečo 
zaradi katere je bilo prekinjeno obratovanje koče. 
Okrešelj in Mozirska koča naj bi bila letos pripravljena na obratovanje. Pri Mozirski koči je potrebno 
najeti dodatno posojilo za dokončanje. Predvidena sredstva bi zmanjšala znesek in pogoje posojila. 
Korošica prehaja v last občine Luče in v upravljanje PD Luče. Pismo o nameri, da bo občina kočo predala 
v upravljanje PD Luče, je že prispelo na PZS. Z omenjenim vložkom bi financirali začetno dokumentacijo. 
Želja občine, je da PZS, preko svojega predstavnika sodeluje pri projektu. S tem imamo tudi nekakšen 
nadzor. Lahko izražamo svoja mnenja. 
Če koče nebi pogorele, bi se pripravil razpis na katerega bi se lahko prijavilo več koč. Kljub temu je 
prišla vloga PD Postojna. Glede na pravilnik, vloge nismo mogli upoštevati. Predlog je obravnaval IO 
gospodarske komisije in ga potrdil. Predlaga, da ga potrdi tudi UO. 
 
Razprava. 
Rastko Vrečko. MDO Podravja je predlog obravnaval. Zanima nas zakaj PD Postojna ni dobila sredstev 
iz sklada za obnovo. 
Miro Eržen je ponovil, da imajo prednost pri dodelitvi koče, ki so doživele elementarne nezgode, zaradi 
katerih koča ne obratuje več in pripravljavci predloga so bili to dolžni upoštevati. 
Manja Rajh. Tematiko je S MDO obravnaval na plenarni seji. Nad predlogom za sofinanciranje 
projektne dokumentaciji niso navdušeni. Moti jih, da dom ne bo v lasti PD, ampak občine Luče. Vprašali 
so ali bo 25.000 evrov kako zavarovano in ali je to res potrebno. Sama bo glasova za predlog, ampak 
samo zato, ker Korošica sodi v njihov MDO. 
Pri predlogu podelitve sredstev Mozirski koči je mnenja, da koča ustvarja visoke prihodke predvsem 
pozimi, ko ljudje hodijo gor smučat in da ni velike potrebe za sofinanciranje. Njim ne bo hudega. Dodala 
je še, da je Kocbekov dom društvu prinesel veliko denarja, ker je to točka, kjer planinci potrebujejo 
prenočišče. Okrešelj bo krasen dom in zanima jo, kaj se bo kasneje dogajalo z njim. Dom bodo oddali v 
najem. In dokler bo nov bo vse krasno, ko pa bo začel propadati bo spet vprašanje financiranja njegove 
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obnove. Najemnik v samo zgradbo ne bo vlagal. Najemnina ne more biti nikoli tako visoka, da bi pokrila 
obnovitvena dela.   
 
Miro Eržen. V primeru koče na Korošici imamo dve možnosti ali da pobudo in pripravljenost občine 
Luče pri kateri smo sodelovali, sprejmemo in naredimo tam dom ali pa ne. PD Luče je finančno šibko.  
PD Celje pa ni finančno in kadrovsko sposobno obnoviti dve koči. Dokler je govora o 25000 proti  
milijonu, ki bo potreben za obnovo, znesek ne predstavlja nekega bistvenega dela. Dvomim, da bomo 
s takšnim vložkom uspeli in pridobili solastniški delež. V preteklosti se je izkazalo, da lastništvo 
simboličnega deleža PZS ne predstavlja velike možnosti na vpliv pri upravljanju koč. Vsi bi imeli deleže, 
upravljali ali vlagali pa nebi. Je pa še vedno lahko nekakšna varovalka, da koča ne gre v druge vode. 
Razen pisma o nameri od občine nimamo ničesar. Enostavno je potrebno verjeti. 
Manjo Rajh je zanimalo ali je to začetek investiranja s strani PZS? Ali je dala občina kakšno finančno 
konstrukcijo? 
Miro Eržen. Koča trenutno prehaja iz lastništva nadškofije na občino. Občina še nima finančne slike. 
Letošnji cilj je, da pridemo do gradbenega dovoljenja. Glede sofinanciranja PZS, poznate naš proračun 
in s tem ne moremo resno sodelovati. Iz reševanja problematike v dolini sedmerih jezer, lahko povem 
stališče ministrstva za okolje, da se pripravite na gradnjo suhih stranišč. Ministrstvu smo predlagali naj 
bo Korošica vzorčni projekt. Tako bi lahko pridobili nekaj sredstev. Parlament je sprejel 400.000 evrov 
nepovratnih sredstev za obe pogoreli koči. Izkoristili smo lahko le 200.000 za Okrešelj. Poskusili bomo 
pridobiti nazaj 200.000 evrov za Korošico. 
Jože Rovan. Dobra stran financiranja projekta je, da imamo vsaj nek vpogled v to kar se dogaja in 
kakšna koča bo tam stala. 
Marija Kuhar ima pomisleke, ker PD Luče ne bo lastnik koče. Če se je na občini že pri 25.000 evrih 
zataknilo, kaj šele bo. Boji se, da se bo vzorec ponavljal naprej. Če ni lastništva kakšna bo pravna 
podlaga za nakazilo sredstev? Mogoče res pokažemo dobro voljo. Glede Vojkove koče na Nanosu pa 
kot je že prej Miro povzel pravilnik »oz. poškodbam, ki imajo za posledico daljšo nezmožnost 
obratovanja«. Vloga je bila napisana, ko se je začelo zbirati sredstva za obnovo. Streha je razpadala. 
Septembra je voda zalila kletne prostore, gre za posledico, ki onemogoča obratovanje koče. S tega 
stališča se nam ne zdi prav, da se vloga PD Postojna ni obravnavala. 
Miro Eržen. Pripraviti se moramo na čase, ko nekatera PD ne bodo več lastniki koč ali njihovi upravljalci. 
Društva nimajo več kadra, ljudi. Tudi najemnikov ne dobijo. Kaj naj rečemo občini Luče? Super, da ste 
pokazali iniciativo, mi bomo še malo počakali in videli kako se bo razvijalo potem pa primaknili 25.000 
med milijon. Ali ni boljše, da PZS reče, to je naša iniciativa? S tem pokažemo resnost. Lažje se 
pogovarjamo z županom. Prav je da naredimo nek korak. 
V gradivu GK je zabeleženo, da se je vloga PD Postojna, kljub temu obravnavala. Ker pa ni bil izveden 
razpis, odbor vloge ni mogel odobriti. Če sredstva razdelimo na več delov, si nihče z denarjem ne bo 
mogel pomagati. Vesel bi bil predlogov, kako bi sklad napolnili. Oglašate se samo, ko se sredstva delijo. 
Igor Oprešnik. Če bi vsakemu dali 20.000, bi s tem zadostili vsem trem. Če je koča zaprta, ker pogori ali 
noter teče voda je enako. Moti ga, ker ni bilo nikogar iz Luč na UO, da bi osebno predstavil zadeve. 
Prejšnjikrat so bili iz PD Celje na UO in so predstavili projekt. Ali to pomeni, da je prejšnja maketa in 
dokumentacija o Korošici, stran vržen denar? 
25000 evrov je majhen delež v primerjavi z 1000000. Koča na Korošici bo prinašala dobiček. Tam 
dejansko manjka koča. Razmislite ali Mozirski koči ne bi pomenilo bistvene razlike, če dobi manj 
sredstev in gre delež Vojkovi koči. Bil bi dober signal, da PZS deluje širše. 
Miro Eržen. PZS je imela namen plačat projektno dokumentacijo za Korošico. Ker projekt ni bil 
realiziran je šel ves denar v Okrešelj, za Korošico nič. 
Na projektu Okrešlja smo se veliko naučili. Potrebno bo pregledat obstoječo dokumentacijo in ravnati 
v skladu z dognanji na Okrešlju. Kar se tiče dobička. Kaj je narobe s celjsko kočo, ki je na taki lokaciji, 
da je nihče noče imeti. Če bi bile koče zanimive, bi se ljudje pulili za njih. 
Damjan Debevec. Stališče MDO Notranjske je takšno, da je to občinski projekt. Vojkova koča je 
postojanka na SPP. Letos praznujemo obletnico in bi se spodobilo, da gre denar tja. Vseh 60.000 evrov. 
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Bojan Rotovnik. Ko smo pisali prvi člen pravilnika sklada, smo ga zastavili bolj široko, da se z lastnimi 
pravili ne zavezujemo preveč ozko. Na skupščini smo se pogovarjali, da gre dodaten evro za koče, ki so 
pogorele. Če bi šli takrat v druge obrazložitve, je vprašanje, če bi s predlogom uspeli. Smisel evra je bil, 
da pomagamo pogorelim kočam in to tu sedaj tudi delamo. Če bi rekli, sedaj bomo vse koče v Sloveniji 
tak ali drugačen način obnavljali, bi se prijavilo ogromno koč za omejena sredstva. Najprej uredimo 
koče, ki so pogorele, da jih čim prej spravimo naprej. Hkrati pa se pogovorimo, kako dolgoročno 
pridobiti sredstva, ki ne bodo samo 50.000 evrov na letni ravni. 
Primarni interes nas planincev je, da čim prej pridemo do postojanke med Raduho in Kamniškim 
sedlom. Tudi jaz bi bil skeptičen, če bi kočo gradila komercialna firma. Tukaj govorimo o občini. To je 
javna stvar. Delež bomo nakazali PD, ki je naš član. Imelo bo neko vstopnico, da se bo lahko 
pogovarjalo. Kar lahko naredimo je, da sofinanciramo projektno dokumentacijo, vse naprej bo stalo 
neprimerno več. Istočasno lahko vplivamo na projektno dokumentacijo.  
Jože Rovan. Češka koča je v občinskem lastništvu. Občina jo je pripravljena vrniti PD. Vendar društvo 
se je boji prevzeti, ker brez stalne finančne podpore občine, koča ne more preživeti. Ima fantastično 
lego, žičnico, obisk. Korošica nikoli ne bo dobičkonosna, če nanjo obesimo vse stroške. Brez 
prostovoljnega dela, pomoči občine in države visokogorske koče ne morejo živeti. Mogoče obstaja 
kakšna izjema. 
Tine Rezar: Prodana je bila koča na Krvavcu. Dve leti nazaj smo na UO obravnavali ali se proda ali ne. 
Po razgovor z najemnikom in lastnikom, je bilo dogovorjeno, da bo ostala planinska koča. 14 dni nazaj 
je bila prodana. Prej ali slej se bo to zgodilo z večino koč. Nismo več v socializmu. Problem je/bo z 
kadrom za delo v planinskih postojankah. Dajmo denar za Korošico, drugače se bomo čez dve leti 
pogovarjali zakaj se stvar nikamor ne premakne.  
Marija Kuhar je poudarila, da je veliko koč že zaprtih zaradi tega, ker ne dobimo kadra. 
Jurček Novakk. Za Korošico smo dali prispevke. Društva, ki so denar zbirala na občnih zborih niso nikoli 
podpisala soglasja, da gre denar drugam. Naj se to uredi. PD Celje naj ga da naprej.  PZS ne more dati 
PD Luče denarja za projektno dokumentacijo zraka. Zahteva sklep, da kazen krije tisti, ki bo to odobril. 
Tisti, ki ni lastnik, ne more dobiti denarja za nekaj kar nima v lasti. Sam ne more dobiti denarja popravilo 
hiše na koncu ulice, katere ni lastnik.  
Jože Rovan. Na prvi del je že Miro odgovoril. Dodal je, da se vsak projekt začne pri dokumentaciji.  
Potrebno je samo urediti odnose z občino Luče. Ima zaupanje v presojo in odločitve odbora. Pohvalil 
je ekipo, ki gradi Mozirsko kočo. Z veliko iniciativo hitro napredujejo.  
 
SKLEP 5/26-2-2023 Upravni odbor PZS na osnovi dodatne vloge PD Mozirje za obnovo pogorele 
Mozirske koče na Golteh iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Mozirje v letu 2023 nameni 
dodatnih 40.000 €.  
16 za in 3 proti. 
Proti: Marija Kuhar, Damjan Debevec, Igor Oprešnik. 
 
SKLEP 6/26-2-2023 Upravni odbor PZS na osnovi vloge PD Luče iz Sklada planinskih koč Planinskemu 
društvu Luče v letu 2023 nameni 25.000 € za izdelavo projektne dokumentacije za pogoreli 
Kocbekovega dom. 
15 za in 4 proti. 
Proti: Damjan Debevec, Marija Kuhar, Igor Oprešnik, Jurček Nowakk. 
 
Ad. 6. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče 

Jakob Zupanc. Izvršni odbor je na svoji seji 9. 1. 2023 obravnaval in potrdil spodnje predloge za 
podelitev in podaljšanje certifikatov Družini prijazna planinska koča in Okolju prijazna planinska koča. 
Skladno s Pravilnikom, certifikate na predlog IO GK podeljuje UO PZS. 
 
Damjan Debevec pogreša gradivo za 6. točko in 4. točko. 
Damjan Omerzu. Gradivo je v vabilu. Predstavitev iz četrte točke pa bo poslana. Pravilniki so dostopni 
na portalu za društva in si jih lahko vsak sam pregleda.  
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SKLEP 7/26-2-2023 Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih 
kočah, bivakih in učnih središčih, podeljuje certifikatov Družini prijazna planinska koča za obdobje 
2023 - 2026 koči: 

• Dom dr. Franca Goloba na Čemšeniški dolini, PD Zagorje  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/26-2-2023 Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih 
kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Družini prijazna planinska koča 
za obdobje 2023 - 2026 naslednjim kočam: 
 

• Dom pri izviru Završnice, PD Žirovnica 

• Koča Velikonočnica, PD Boč Kostrivnica 

• Planinski dom na Jančah, PD Litija 

• Planinski dom na Kumu, PD Kum Trbovlje 

• Planinski dom na Zasavski sveti gori, PD Zagorje 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/26-2-2023 Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih 
kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna planinska koča za 
obdobje 2023 - 2026 naslednjim kočam: 

• Dom na Uršlji gori, PD Prevalje 

• Dom pri izviru Završnice, PD Završnica 

• Koča pri Jelenovem studencu, PD Kočevje 

• Tumova koča na Slavniku, OPD Koper 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 7. Etični kodeks delovanja v športu 

Jože Rovan. Planinska zveza Slovenije ima sprejet svoj Častni kodeks slovenskih planincev, ki pa se 
tekmovalnega športa samo dotakne. Etični kodeks OKS, to čedalje bolj pomembno dejavnost PZS 
celovito in strnjeno ureja in iz tega vidika se predlaga, da etični kodeks delovanja v športu prevzame 
tudi PZS. 
Miha Habjan. Olimpijski komije Slovenije je na skupščini 1. 7. 2021 sprejel Etični kodeks delovanja v 
športu. Namen kodeksa je, da bo zavezujoč za deležnike v športu, kamor spadajo športniki, njihovi 
spremljevalci, strokovni delavci v športu, sodniki, organizatorji tekmovanj, športni funkcionarji in 
strokovno-organizacijski delavci (prostovoljni, honorarni in profesionalni), športne organizacije, 
podporniki športa, zaposleni in vsi drugi, ki delujejo v slovenskem športu. Na OKS so pripravil kodeks 
in ga poslali panožnim zvezam, da ga sprejmejo in implementirajo. Predsedstvo in dotične komisije so 
kodeks pregledale.  
Bojan Rotovnik. Področje etike imamo v PZS urejeno že od sedemdesetih let naprej. Bili smo edina 
športna zveza, ki je imela svoj etični kodeks. Področje postaja vedno bolj pomembno in odnosi v 
vrhunskem tekmovalnem športu niso vedno idealni. Zato se je v vseh panogah začela pojavljati 
potreba, da se področje čim bolj uredi. Mednarodni olimpijski komite je naložil članom po vsem svetu, 
da sprejmejo mednarodnega ali napišejo svojega. OKS je na podlagi različnih etičnih kodeksov (v 
največji meri nemškega) pripravil svojega. Vse članice OKS so ga leta 2021 soglasno potrdile. Sedaj pa 
je na članicah, da ga sprejmejo za svojega ali pa zapišejo svojega. 
 
Rudolf E. Skobe je opozoril, da je potrebno kodeks z svojo vsebino in vrednotami sprejeti na skupščini 
PZS in ne na UO. UO naj se s kodeksom samo seznani. Pravilno je, da ga prepustimo skupščini, ker 
sprejemamo dokument, ki se tiče vseh članov in bo po vsebini enakovreden našemu planinskemu 
kodeksu. 
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Jože Rovan. O Rudijevem predlogu smo se pogovarjali tudi predsedstvu. Po formalni strani ga lahko 
sprejme UO. Če damo kodeks na skupščino ima to večjo težo. Ali se odločimo, da je to samo  seznanitev 
in kodeks pošljemo v potrditev na skupščino?. 
Bojan Rotovnik. Pri sprejetju kodeksa je bolj pomembna pot kot sam cilj. Z odločanjem na skupščini 
bomo dosegli večji krog ljudi. Podpira predlog, da se o njem odloča na skupščini in predlaga, da ga 
potem komisije predstavijo še na svojih zborih.   
 
UO se je seznanil z Etičnim kodekom delovanja v športu. 
 

Ad. 8. Spremembe v Katastru planinski poti 

Jože Rovan: Izvršni odbor Komisija za planinke poti je obravnaval vlogo PD Bohinjska Bistrica za nove 
odseke planinske poti, ki jih potrjuje UO PZS. 
 
SKLEP 10/26-2-2023 UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Bohinjska Bistrica odpre in je skrbnik odsekov  
planinskih poti Planina za Šavnikom – Kozji hrbet Z – Bohinjski preval S. Nove odseke planinske poti 
se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi morata Planinsko društvo 
Bohinjska Bistrica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v 
Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 9. Informacija o razstavi 70 let Slovenske planinske poti in o slavnostnem dogodku ob 130 
letnici organiziranega planinstva 

 
Damjan Omerzu. Slavnostni dogodek ob 130 letnici organiziranega planinstva, bo potekal 27. 2. 2022 
v Ljubljani (Kino Bežigrad). Vabljeni bodo zunanje organizacije, predstavniki društev, podporniki…. 
Omejeni smo z prostorom, zato se bodo zbirale prijave na podlagi prejetih vabil. 271 mest je v dvorani. 
Vabila pridejo v roku 14 dni. 
Ob 70-letnici Slovenske planinske poti SPM pripravlja razstavo, ki bo kasneje po dogovoru z MDO in PD 
na voljo širši skupnosti. Društva in MDO ji bodo pozvani, da javijo termine. 
 

Ad. 10. Informacija o delovanju komisij PZS 

Ana Skedar, Mladinska komisija. V soboto je v Postojni  potekal že 33 državno tekmovanje mladina in 
gore za osnovnošolce in sedmo tekmovanje za srednješolce. Skupno je tekmovalo približno 120 
tekmovalcev.  
V osnovnošolski finale, se je uvrstilo 7 ekip, zmage se je veselila ekipa Neustrašni gorski učenjaki (PD 
Kranj) pred drugouvrščenimi Ponosnimi hribolazci (PD Bled) in Smrkci (PD Litija) na tretjem mestu. 
Pri srednješolcih sta zmago slavili Gorski kuri (PD Tržič), pred dvojico Gorska čačota (PD Tržič) na 
drugem in Geeks (PD Litija) na tretjem mestu. 
Tudi letos so bile nagrade zelo bogate, tako gre med drugim tudi zahvala vsem društvom, ki so 
prispevala nočitve v svojih kočah. Je pa bila letos sprememba, na področju glavne nagrade.  
Žal letos nismo mogli zagotoviti, da bo potekal nagradni tabor, razlog zato je financiranje fundacije za 
šport. Že lani, smo sami krili stroške nagradnega tabora, česa pa letos na žalost brez financiranja 
fundacije letos nismo zmožni.  
Zato smo se odločili, da prvim trem mestom za nagrado podarimo eno tedenski brezplačni najem 
Mlačce v naslednjih dveh letih, pri čemer pa morajo imeti zmagovalci brezplačen tabor. V primeru pa, 
da nam letos FŠO odobri financiranje pa bomo nagradni tabor naknadno  tudi organizirali.  
Dijaki pa so za nagrado dobili brezplačno udeležbo na dijaškem taboru, ki bo potekal v Čezsoči. Ker so 
dijaki med 15 in 30 letom pa lahko njihove stroške uvrstimo v razpis Urada za mladino. 
Pohvala in zahvala za res odlično organizacije gre seveda Brigiti Čeh, planinskemu društvu Postojna in 
osnovni šoli.  
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Ob MIGu smo MKjevci tudi že zelo aktivni, v zadnjih dveh mesecih smo organizirali dva študentska 
izleta, v polnem teku je tudi zimska planinska šola za mlade, za katero je res zelo veliko zanimanje.  
Zunaj so tudi že razpisi za usposabljanje za načelnike MO in mladinske voditelje,  v prihodnjih dneh pa 
bodo sledili še razpisi za dijaški tabor, ki bo potekal v Čezsoči med 19. in 26. avgustom in vikend 
družabnosti, ki pa bo potekal na Boču med 15 in 16 aprilom na Boču in bo veljal tudi kot izpopolnjevanje 
za mentorje. Bo pa v kratkem zunaj tudi razpis za cestne prevoze opreme za planinske tabore. 
 
Jurček Novakk, Odbor inPlaninec. Odbor je pripravil strategijo in vizijo s katero bo ustvarjal priložnost 
za inPlanince. Imamo 6 delovnih skupin IOS - inPlaninci z okvaro sluha, GOGO - Gibalno ovirani gore 
osvajajo, ODLOČEN KORAK - za slepe slabovidne ni ovir, nevrorazlični AMA in PARAPLEZANJE. Lansko 
leto je bilo organiziranih 39 pohodov in 4 izobraževanja na katerih je sodelovalo 11 predavateljev in 78 
slušateljev. Od leta 2015, ko smo začeli, smo opravili 69710 prostovoljnih ur. V letu 2022 16911 ur. S 
tem, da kadrovsko ne zmoremo zabeležiti vseh opravljenih prostovoljnih ur. Sledila je podrobna 
predstavitev dela v letu 2022 in finančni načrt do leta 2027.  
Pripravljajo vabila s kretnjami in podnapisi. Inštitut za izobraževanje tolmačev SZJ je pripravil 50 novih 
kreten predvsem za plezanje. Priredili bodo dan odprtih vrat za gluhe/naglušne športne plezalce 24. 
februarja 2023. Dogovorjeni so za predavanje varne hoje v gore pozimi. Nadaljevali bodo s 
paraplezanjem, z zavodi in društvi organizirajo športne dneve. Želijo povezati rekreativno plezanje, B 
reprezentanco in A reprezentanco. Predstavljena je bila še aplikacija inpoti. 
V letu 2023 vabijo na 41 pohodov. 23. septembra vse pričakujejo na Debelem rtiču ob zaključku poti 
slepih in slabovidnih planincev po SPP. Povabil je predsednika PZS na 4. novinarsko konferenco, 
6. aprila 2023, kjer bo predstavitev dela inPlaninec, spletne aplikacije in podpis dogovora o sodelovanju 
– GOGO. Na koncu je pozval še vse člane naj uporabljajo družabna omrežja za širitev prepoznavnosti 
dejavnosti inPlanincev. 
 
Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jože Rovan. Vprašanje S MDO. Koliko je do sedaj stal program Naveza in koliko stane letno 
vzdrževanje? 
Damjan Omerzu. 2012 smo začeli uvajati navezo. Mesečno vzdrževanje znaša 1440 evrov z DDV. V 
začetnih letih so bili zneski višji, ker so se stvari dograjevale. Skupaj smo v 11 letih za vzdrževanje in 
razvoj namenili 294.000 evrov z DDV.  
Igor Oprešnik. Je pohvalil Matjaža Šerkezija za odlično predstavitev in delavnico o Navezi. Na 
enostaven način je bilo prikazano delovanje naveze. Vsi administratorji morajo sedaj poznati 
delovanje. Vsa pohvala. 
Marija Kuhar se pridružuje pohvalam. 
Franci Ekar. V letnem biltenu pogreša poročila o zamejskih društvih. 
 
S MDO. Vodniško izobraževanje v letu 2023: želimo pisne podatke o kalkulaciji s podatki o 
posameznih postavkah v kalkulaciji (npr. prenočišče, hrana, prostor, predavatelji, ...). 
Franc Gričar. Večina od vas je že nekaj let v upravnem odboru in vodniška komisija vsako leto prosi UO 
za sredstva za pokrivanje minusa. V lanskem letu se je komisija odločila, da bo v letošnjem letu dvignila 
cene. Lansko leto smo se dogovarjali za cene penzionov nekje 28 evrov, letos je po vseh informacijah 
težko dobiti pod znesek pod 38 evrov. Posamezno kosilo je med 12-16 evrov. Na očitek, zakaj ne 
prirejamo usposabljanj, kjer je ceneje. Pogoji za delo so prva stvar, ki jo je potrebno upoštevat. Cene 
so bile pripravljene na osnovi teh zneskov. Dvignile so se kilometrine. Inštruktorji do sedaj niso nikoli 
bili plačani, vsaj pri VK, dobilo so povračilo minimalnih materialnih stroškov. Za vsako vrsto 
usposabljanja je bil posebej narejen izračun. V stroške na prvi stopnji sodi majica, izkaznica, našitek, 
značka, vodniški učbenik. Vodniška komisija mora istočasno sofinancirati strokovno službo v znesku 
okoli 8.500 evrov letno in svojo lastno dejavnost. Izračuni so bili narejeni na različno število 
udeležencev in različna razmerja med potrebnimi inštruktorji in osebami. Za prvo stopnjo je potreben 
1 inštruktor na 5 udeležencev, za drugo 1 inštruktor na 4 udeležence. Pri izračunih je predvideno 200 
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kilometrov na inštruktorja. Žal vam lahko iz prve roke povem, da je to težko doseči. Pri meni je eden 
instruktor zbolel in sedaj pride drugi iz primorske na koroško, kar podvoji kilometre. Skrbi nas, da kljub 
zadnjim povečanjem, ne bomo uspeli finančno pokriti akcij. In upam, da ne bomo povečali minusa iz 
preteklih let. Dodajam še, da sem imel ravno akcijo za lastno PD na Zelenici in je bil penzion 39,5 evra 
in kosilo 15 evrov. Tako kot smo se včasih pogajali z oskrbniki sedaj ne gre več. Postavljeni smo pred 
dejstvo vzameš ali pa ne greš. Tudi v Bavšici ne gre več skozi s tako nizkimi cenami. Zaradi dviga cen 
smo se bali, kako bo letos s usposabljanji, vendar so vse akcije, razen dousposabljanj polno zasedene. 
Na Zelenici je bila istočasno še ena komercialna skupina, ki je imela samo kortizacije 145 evrov.  
Jože Rovan. Doživeli smo dvojni šok. ESS-ja ni več in inflacija je udarila kolikor je mogla. Slaba tolažba. 
Če pogledate cene tečajev na kolesarski ali smučarski zvezi smo lahko kar veseli, da zmoremo to 
izpeljati.  
Manja Rajh. Je potrdila, da se tudi njihov vodniški odbor sploh ni mogel pogajati glede cen. Pričakovali 
bi, da če pripelješ 30 ljudi, bi dobil kakšen popust. Informacija o postavkah je potrebna, da lahko na 
terenu odgovorimo na vprašanja. 
Damjan Omerzu. V izračunu smo predvideli nekatere stroške, ponekod je oddaljenost večja, ponekod 
manjša. Po letošnjem letu lahko analiziramo usposabljanja in pogledamo ali je kje mogoča kakšna 
racionalizacija. Že sedaj smo nekatera predavanja združili preko Zooma in tako znižali skupne stroške. 
Jožef Bobovnik. Opozorite društva naj se prijavljajo na občinske razpise za šport. Sofinanciranje 
športnega kadra je praktično v vseh občinskih pravilnikih, vpisani smo v razvid športnih delavcev in 
imamo iz tega zornega kota vso pravico do sofinanciranja vseh izobraževalnih akcij. Bodisi za 
usposabljanje ali licenčno izpopolnjevanje. Tudi mi imamo športne delavce, tako kot rokometaši, 
nogometaši... 
 
S MDO. Kakšen ukrep bo PZS sprejela za odpravo te anomalije, da bodo vodniki lahko opravljali delo 
za katero so se usposobili? Kdo na PZS bo sprejel odgovornost za nastalo situacijo, ki je nastala po krivdi 
strokovne službe ob prijavi kandidatov za izobraževanje vodnikov? 
Franc Gričar. Zakon je tak, da trenutno nič ne moremo. V razpisih so bili navedeni pogoji za udeležbo 
na usposabljanjih. Pri prijavi na usposabljanje je bilo potrebno podpisati izjavo, da so navedeni podatki 
resnični. Zaupalo se je osebam, ki so napisale in podpisale prijave. 
Sedaj se je zakonodaja še dodatno zaostrila oz. so na ministerstvu začeli vodit in objavljati seznam. Vsi 
VPZS se sedaj morajo vpisati v razvid športnih delavcev Slovenije. Ministrstvo zahteva dokazilo o 
ustrezni izobrazbi in kdor ga ne more predložiti je zavrnjen. Osebno poznam kar nekaj vodnikov za 
katere se je izkazalo, da ne izpolnjujejo pogojev izobrazbe. Odlično delajo na terenu, a jim uradno žal 
ne moremo ustreči. Ni jim potrebno hoditi na licenčna usposabljanja, ker jih tudi registrirati in 
posledično zavarovati za odgovornost ne moremo. Še bomo poskušali iskati alternative, vendar ta 
trenutek ne vidim rešitve. Ko se je zakon o športu spreminjal/sprejemal je naš UO podal 12 strani 
pripomb, upoštevan je bil pa en stavek. 
Manja Rajh. Predsedniki oz. podpisniki niso mogli vedeti ali nekdo izpolnjuje pogoje. Včasih so se 
priznavale interne izobrazbe in so dobivali interne diplome. Žal so te osebe krasni vodniki. Gre 
večinoma za starejše vodniki. Bilo bi pa dobro, da se poišče kakšno alternativo. 
 

MDO Podravja. Zakaj v gradivu PZS za 4. sejo ni PD Postojna dobila denarja iz sklada obnov za Kočo na 

Nanosu? 

Jože Rovan. Na to vprašanje se je že odgovorilo v 5. točki. 

 

MDO Podravja. Razlaga, zakaj nerealno visok strošek prenove spletne strani – 60.000,00 eur? 

Damjan Omerzu. Spletne strani so kompleksna stvar. Prenova je bila začeta 4 leta nazaj. Lansko leto 

smo definirali koncept spletne strani, pridobivali ponudbe. Obseg predstavlja prenovo vidnega in 

skritega. Prečiščenje baz. Naša spletna stran je stara 12-15 let in terja prenovo na novejši standard. 

Ocena števila ur, ki so potrebne je ocenjena na 1300 programerskih ur. Ponudbe so bile tudi enkrat 

višje. Vzdrževalec trenutne spletne strani odhaja v pokoj. Znotraj podjetja je omogočil, da obstoječe 
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rešitve prenesejo na nov sistem. Znesek je fiksen. Investicijo smo delili na dve leti. Številke obiska so 

dobre. Milijon obiska na leto. Spogajana urna postavka programiranja je pod trenutnimi splošnimi 

tržnimi cenami. 

 
Ad. 12. Razno 
 
Damjan Debevc je zanimala informacija glede ponatisa vodnikov. MDO Notranjske je ponudil 
financiranje najema prostora za jesenki posvet na njihovem koncu. 
Damjan Omerzu. Popravki so dobrodošli, prosi, da jih posreduje založbi in urednikom. 
Marija Kuhar. Vodniki, ki imajo A in B kompetence, bi radi obdržali naziv za Strokovni sodelavec v 
športu 1. 
Franc Gričar. Vsi, ki imajo nekdanje kategorije AB ali AD imajo uradno priznano drugo stopnjo in naziv 
Strokovni sodelavec v športu 2. V kompetencah bo zavedeno, kaj lahko vodijo. Morajo pa na klasično 
licenčno izpopolnjevanje, ki traja en dan. Predlaga je, da gredo raje na dousposabljanje in pridobijo vse 
kompetence Strokovni sodelavec v športu 2, tudi če potem tega ne bodo vodili. 
Marija Kuhar. Bodo VPZS 2 z omejitvami. 
Jožef Bobovnik. Na prvi stopnji pa morajo vsi na snežno izpopolnjevanje za 1. stopnjo. Kompetence in 
omejitve so objavljene na strani VK. 
 
Jože Rovan. Dan planincev je letos na Kalu. Predlaga, da bi imel UO sejo v petek na Kalu, kjer bi tudi 
prenočili. Opaža, da se v odmorih med sejo pogovarjamo in rešujemo medsebojne probleme in to bi 
omogočilo še kvalitetnejše delo UO v prihodnje. Prisotni so se s terminom in lokacije 6. seje UO PZS, v 
petek, 9. 6. 2023 na Planinskem domu na Kali strinjali. 
 
Seja je bila končana ob 20. 30 uri.  
Naslednja seje UO PZS bo 16. 3. 2023. 

 
Zapisal: 
Jure Brečko 
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